

## ANNEX C

No. 22 *a*. AGREEMENT FOR THE REPRESSION OF OBSCENE PUBLICATIONS. SIGNED AT PARIS ON 4 MAY 1910<sup>1</sup>

No. 222. INTERNATIONAL OPIUM CONVENTION. SIGNED AT THE HAGUE ON 23 JANUARY 1912<sup>2</sup>

## SUCCESSION

*Notification received on:*

1 November 1971

FIDJ

## ANNEXE C

N° 22 *a*. ARRANGEMENT RELATIF À LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION DES PUBLICATIONS OBSCÈNES. SIGNÉ À PARIS LE 4 MAI 1910<sup>1</sup>

N° 222. CONVENTION INTERNATIONALE DE L'OPIUM. SIGNÉE À LA HAYE LE 23 JANVIER 1912<sup>2</sup>

## SUCCESSION

*Notification reçue le:*

1<sup>er</sup> novembre 1971

FIDJ

<sup>1</sup> *British and Foreign State Papers*, vol. 103, p. 251; and League of Nations, *Treaty Series*, vol. XI, p. 438. See also "Protocol amending the Agreement for the suppression of the circulation of obscene publications signed at Paris on 4 May 1910, signed at Lake Success, New York, on 4 May 1949" in United Nations, *Treaty Series*, vol. 30, p. 3, as well as pp. 279 and 283 of this volume.

<sup>2</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. VIII, p. 187. For subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 1, 2, 4 to 7 and 9; for those published in the United Nations *Treaty Series*, see vol. 302, p. 378, and vol. 499, p. 382. See also "Protocol, signed at Lake Success, New York, on 11 December 1946, amending the Agreements, Conventions and Protocols on narcotic drugs concluded at The Hague on 23 January 1912, at Geneva on 11 February 1925 and 19 February 1925, and 13 July 1931, at Bangkok on 27 November 1931 and at Geneva on 26 June 1936" in United Nations, *Treaty Series*, vol. 12, p. 179, as well as p. 274 of this volume.

<sup>1</sup> De Martens, *Nouveau Recueil général de Traités*, troisième série, tome VII, p. 266; et Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. XI, p. 438. Voir aussi « Protocole amendant l'Arrangement relatif à la répression de la circulation des publications obscènes signé à Paris le 4 mai 1910, signé à Lake Success (New York) le 4 mai 1949 », dans Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 30, p. 3, ainsi que p. 279 et 283 du présent volume.

<sup>2</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités* vol. VIII, p. 187. Pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 1, 2, 4 à 7 et 9; pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir vol. 302, p. 378, et vol. 499, p. 382. Voir aussi « Protocole, signé à Lake Success (New York) le 11 décembre 1946, amendant les Accords, Conventions et Protocoles sur les stupéfiants conclus à La Haye le 23 janvier 1912, à Genève le 11 février 1925 et le 19 février 1925 et le 13 juillet 1931, à Bangkok le 27 novembre 1931 et à Genève le 26 juin 1936 » dans Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 12, p. 179, ainsi que p. 275 du présent volume.